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Sza nowny Pa nie Prezyde ncie

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka zwracam siq z proSbq, o udzielenie informacji w sprawie
planowanego przeznaczenia nieruchomo6ci polo2onej u zbiegu ulic Cyganki i Brzeskiej po dawnej
fabryce w6dek pozyskanej do gminnego zasobu nieruchomo5ci. WczeSniej bW rozmowy aby stwony6
tam mieszkania komunalne, kt6re sluiytyby naszym mieszkaicom. W zwiqzku z tym, prosze

o informacjq jakie zamierzenia inwestycyjne planowane sQ wzglqdem tej nieruchomo5ci.
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